

科技博物

TECHNOLOGY MUSEUM REVIEW

| 第十六卷 | 第一期 |

中華民國101年3月出版

| 目次 | CONTENTS

刊前語	Preface		01
臺灣公立博物館實施績效評量之探討： 以國立故宮博物院為例	A Study on the Performance Measures of Taiwan's Public Museums: Take the National Palace Museum as an Example	劉偉傑 Wei-Chieh Liu	03
博物館網絡合作的動機探究	A Study on the Motivations of Museum Collaboration	田潔菁 Chieh-Ching Tien	39
博物館解說服務滿意度對紀念品購買意願的影響： 衝動性特質的干擾效果	The Moderating Effect of Impulsive Trait on the Relation Between Interpretation Satisfaction and Purchase Intention	陳寬裕 Kuan-Yu Chen 林士豐 Shih-Feng Lin	71
博物館融入代間學習之因應方式	The Ways of Coping of the Museum into Intergenerational Learning	邱莉婷 Li-Ting Chiu 邱榆婕 Yu-Chieh Chiu	95
觀眾研究專題			
科教活動之顧客認知價值與學習滿意度之研究	The Study on Customer's Cognitive Value and Learning Satisfaction of Technology Education Activities	李暉淳 Yeh-Chun Lee 楊翰宗 Han-Chung Yang	111
國立科學工藝博物館水資源利用廳節約用水教育展示對 國小中年級學童節水行為影響	The Influence of the Utilization of Water Resources Exhibition Hall in the National Science and Technology Museum on Middle-Class Elementary Students' Water Saving Behavior	陳錦玉 Chin-Yu Chen	145
參加開放式典藏庫文物維護工作坊學員之學習經驗	The Participants' Learning Experiences from the Collection Conservation Workshops at the Open Storage	陳怡萱 I-Hsuan Chen	171
作者索引	Author Index		199
主題索引	Subject Index		201
篇名索引	Title Index		203
版權頁	Copyright		205
徵稿簡約	Submission Guideline		206



國立科學工藝博物館
NATIONAL SCIENCE AND TECHNOLOGY MUSEUM